
 

1 

 

AEI: Internal 

 
                                                                                                                                                   

 
 
Verslag Algemene Ledenvergadering (ALV) d.d. 24 mei 2022 
 
 

 

Aanwezig volgens presentielijst:  Paul Jonker (voorzitter), Lotte Scholte van Mast, Leoni Brouwer, 

Ageeth Molenveld,  Saskia Kleinluchtenbeld, Miranda Wahl, Jeroen 

Bennink, Jolanda Stabel, Loy Ebbers, Anja Schreurs, Johan Schreurs, Roy 

Goering, Ruud Bentsink, Gerald Stellinga, Rianne Westerdiep, Henk Wahl, 

Annelize van der Lit, Debby Nijland, Elske Bakker, Gerda Klein Baltink, 

Karim Andaloussi, Hans Wevers, Johan Lindner, Toon van de Sandt, 

Karen Gerrits, Jaap IJdo, Robert Bezoen, Pascal Schenk, Roy Verhoeven, 

Jan Lenderink, Angelo Hemink, Annika Bekhuis, Herman Wilderink, Ineke 

Wilderink, Bennie Olthof, Gerald Stellinga, Robin Hijink, Anne Wevers, 

Harry Zweerink, Stefan Ormel, Gerard Onstein, Olaf Zitter, Arie Ravesloot, 

Andre Lansink,, Jaap Spoor. 

 
Afwezig met kennisgeving:Kim Grevink, Ans Grevink, Eddy Kleinluchtenbeld, Jacob Telnekes, Truus 

Heutink, Roel Velthuis, Wendy Emaus, Michel Ravesloot, John ten Vergert, 

Gina ten Vergert, Hans Goeman, Jolanda Menneken, Koen Ottink, Carlijn 

Ottink, Henk Vermeulen, Karin Vermeulen, Lucel Bennink, Erik 

Kleinluchtenbeld, Jose Kleinluchtenbeld, Hilde Weerman, Tim Oldenhof, 

Charles Knobben.  

 

 

Notulist:   Saskia Kleinluchtenbeld (secretaris)  

 

 

 

1. Welkom en opening door de voorzitter 
Paul Jonker opent de vergadering om 19.30 uur en heet de aanwezigen van harte welkom op deze 
ALV. Na 2 jaar de vergadering niet in ons clubhuis te hebben kunnen houden in verband met de 
coronaregels zijn we blij iedereen te kunnen begroeten in ons vernieuwde clubhuis. 
Bij deze ALV waren 45 (incl. bestuur) aanwezig. 

 

2. Goedkeuring notulen ALV d.d. 20 mei 2021 
De notulen van de vorige vergadering worden goedgekeurd en vastgesteld. 
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3. Mededelingen 
Toss.  

− Een afvaardiging van het bestuur en de Tossavond en ochtenden heeft met elkaar gesproken.. 
Er is afgesproken dat er voor deze speelmomenten vooralsnog 3 banen worden gereserveerd 
en dat ze weer worden vermeld op de agenda. Tevens is afgesproken dat de 
vertegenwoordigers van de Toss deze speelmomenten zullen promoten en actief actie 
ondernemen om de nieuwe en bestaande leden op te vangen en te begeleiden. De Toss is het 
ideale moment om andere leden te ontmoeten en in te stromen. Het is niet nodig om een 
speelmaatje te regelen of je aan te melden. Iedereen is welkom. 

Kantineprijzen. 

− De inkoopprijzen zijn de afgelopen maanden gestegen. In overleg met de kantinecommissie 
gaat men kijken wat de prijzen gaan worden. Hiervoor wordt een overleg ingepland. 

50 jarig jubileum. 

− Op 30 mei bestaat onze vereniging 50 jaar. Dit gaan we op 25 juni vieren. S `middags zijn er 
activiteiten voor de jeugd en vanaf 16.00 uur is er een receptie voor de (oud)leden en 
sponsoren. Dan wordt ook het nieuwe sponsorbord onthuld. De verenigingen op de Bijenkamp 
en leveranciers zijn ook uitgenodigd. Om 20.00 uur start de feestavond waarvoor een ieder zich 
kan aanmelden via de link die gemaild, geappt en op de site staat.  

Ontwikkeling samenwerking sportverenigingen Bijenkamp. 

− Vorige vergadering konden we melden dat de verschillende sportverenigingen met elkaar in 
gesprek waren over verdergaande samenwerking. Dit heeft onder andere geresulteerd in de 
aanleg van het Bijenpad. Er is een wandelroute en er worden speeltoestellen geplaatst op dit 
pad.  

− De geplande Opendag is voor nu on hold gezet.  

− Aan het eind van het jaar is er een evaluatie en wordt er tevens gekeken of er wordt overgegaan 
tot het vormen van een stichting. 

Metalen afvalemmers. 
Verzekeringstechnisch mogen we geen onafgesloten kunststofafvalemmers onder de 
overkapping zetten. We doen bij deze de oproep of een ieder die nog een ouderwetse metalen 
afvalemmer heeft deze ter beschikking wil stellen aan de vereniging. 

Bedanken inzet. 
Wij bedanken Hannie Schuster voor haar inzet. Zij heeft er jarenlang voor gezorgd dat de 
Toiletten, Kleedkamers en halletje schoongehouden werden. Helaas moet zij hier wegens 
privéomstandigheden mee stoppen. 

Ledenontwikkeling. 
Na 2020 zijn we flink in ledenaantal gestegen. Tijdens de piek zaten we rond de 400 leden. Dit 
kwam ook deels door de Zomerchallenge. Ook dit jaar gaan we hier weer mee starten. We zitten 
nu rond de 370 leden. Een woord van dank aan de Johan en Anja Schreurs en de 
padelcommissie voor de opvang van de grote getalen aan nieuwe leden die zij vorig jaar onder 
hun hoede hebben genomen. Zij hebben veel energie en tijd gestoken in het behoudt deze 
leden. Zij geven allen aan dit voort te willen blijven zetten. 

Wijziging woonadres en/of e-mailadres. 
Het verzoek aan iedereen is om bij wijziging van bovenstaande gegevens dit door te geven aan           
de ledenadministratie. 

4. Rooster van aftreden en samenstelling bestuur 

• Saskia Kleinluchtenbeld, aftredend interim secretaris, niet herkiesbaar 

• Jeroen Bennink, afgetreden algemeen bestuurslid, niet herkiesbaar 

• Paul Jonker, aftredend voorzitter, niet herkiesbaar 

• Ageeth Molenveld, algemeen bestuurslid (2023), niet herkiesbaar 
• Leoni Brouwer, algemeen bestuurslid (2024) 

• Lotte Scholte van Mast, penningmeester (2024) 
 

Saskia geeft aan na vanavond definitief te stoppen als secretaris. Er wordt nogmaals een oproep 
gedaan om de functie alsnog in te vullen. Er zijn taken bij de secretaris weggehaald zodat deze 
minder tijd kwijt is met niet secretaris gerelateerde taken. Totdat de functie is ingevuld gaan de 
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overige bestuursleden de taken verdelen. 
Jeroen heeft nadat hij de vorige ALV nog had aangegeven zijn zittingsperiode te willen verlengen en 
de functie van algemeen bestuurslid te combineren met de stuurgroep Bijenkamp besloten dit toch 
niet te doen en zijn energie te stoppen in het Bijenkamp overleg. 
Paul wordt bedankt voor zijn inzet als voorzitter. Hij heeft deze rol ruim 8 jaar vervuld. In deze 
periode is er veel gebeurd. We hadden in eerste instantie te maken met een sterk dalend 
ledenaantal. Om het tij te keren heeft het toenmalige bestuur, na een periode van zorgvuldige 
voorbereiding, de knoop doorgehakt en de nieuwbouw te realiseren. We hebben met 
coronamaatregelen te maken gehad en alle regels die daarbij kwamen kijken. 
Onder zijn voorzitterschap is dit allemaal in goede banen geleid en kan hij nu het stokje overdragen 
aan de nieuwe voorzitter. Karim Andaloussi stelt zich beschikbaar als nieuwe voorzitter met een 
zittingsperiode van 4 jaar (2026). Hij wordt unaniem gekozen. 

 

5. Stand van zaken commissies 
De diverse commissies doen verslag van het afgelopen jaar en de lopende zaken. 
Padel: Loy Ebbers doet het woord. Er is gesproken met de diverse verenigingen. Hieruit kwam o.a. 
naar voren dat je tijd en aandacht moet besteden aan nieuwe leden. Wij hebben meteen na het 
openen veel nieuwe padelleden mogen begroeten. We mogen niet uit het oog verliezen dat corona 
ons daar wellicht bij heeft geholpen. Padel neemt intussen een belangrijke plaats in bij de 
vereniging. Er zijn op dit moment ongeveer 200 padellers binnen de vereniging. Er wordt 
geprobeerd om iedereen die dat wil lessen aan te bieden, maar het is lastig om goede padelleraren 
te vinden. Wij hebben op dit moment de beschikking over 2 leraren. Tom en Jerry. Per lesronde zijn 
er tussen de 10 en 15 nieuwe leden die lesnemen. Ook de oude leden die nemen lessen. Daarnaast 
zijn we ook begonnen om de jeugd lessen aan te bieden. Om de tweede padelbaan te kunnen 
financieren hebben we iedereen de mogelijkheid geboden een padelli te kopen. 70 leden hebben 
deze gekocht. We zijn met de gemeente Berkelland in overleg over een 3e baan en om de bomen 
naast de padelbanen weg te halen. De bomen vervuilen de banen. De snottebellen die eraf vallen 
zorgen ervoor dat de baan “dicht” slipt. 
Kantinecommissie: Annelize van der Lit doet het woord. Wij ontvangen veel complimenten m.n. 
van buitenaf over de nieuw inrichting van de kantine en het terras. De mensen weten de kantine 
weer te vinden. Ondanks corona heeft de kantine een goede omzet gemaakt. Er hebben zich 
nieuwe leden gemeld om bardiensten te draaien maar er kunnen altijd nog mensen bij. De kantine is 
nu ook op woensdag open. Annelize bedankt de bardienstmedewerkers voor hun inzet. 
Sponsorcommissie: Jeroen Bennink doet het woord. De commissie is nu niet meer actief aan het 
werven. De ruimte om doeken op te hangen wordt minder. Ze willen graag wat terug doen voor de 
sponsoren. Zelf denken ze aan een clinic of iets van dien aard. Mocht iemand ideeën of nieuwe 
sponsoren hebben dan kan dit aan de commissie doorgegeven worden. 
Jeugdcommissie: de commissie heeft diverse activiteiten op de kalender staan. Een ervan is het 
kamp van 2 en 3 juli. Er is een lichte stijging van het aantal jeugdleden. 
VCL: Pascal doet het woord. Hij is erg enthousiast over de energie die de 8&9 competitie uitstraalt. 
Er hebben zich dit jaar 5 teams aangemeld. De inschrijving voor de najaarscompetitie is weer 
geopend. Je kunt je bij Pascal aanmelden. 
Onderhoud: Dit loopt goed. 
 

6. Financieel jaarverslag 2021 
Het resultaat over 2021is negatief € 1632,-.Dit is iets lager dan begroot negatief € 2.225.  
Toch zijn er verschillen:  
De kantineopbrengsten vallen fors hoger uit dan begroot. In de begroting was realistisch gerekend 
met 6 maanden gesloten kantine in verband met Covid 19. Vooral door de goed draaiende 
clubkampioenschappen, najaarstoernooi en najaarscompetitie is er met veel inzet van de 
enthousiaste vrijwilligers fors meer omzet gedraaid.  
Begroot omzet €7.830 minus inkoop € 5.890= € 1.940 Werkelijk omzet € 20.015 minus inkoop 
9.332= € 10.683 verschil € 8.743  
De contributies zijn € 5.000 hoger uitgevallen dan begroot. Het aantal leden is opnieuw gestegen 
van 260 per 1-1-2021 naar 365 per 31-12-2021. Begroot was 260 leden.  
Subsidies en Covid vergoedingen vallen ca € 9.000 hoger uit dan begroot mede door € 5.000 
subsidie van de gemeente voor aanleg van de padelbaan.  
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Onderhoud clubhuis en tennispark zijn € 20.000 hoger dan begroot. Onvoorzien was: 
onderhoud/ ontsmetten i.v.m legionella € 7.000, nieuwe dakbedekking, schilderen en achterstallig 
onderhoud baan 4, 5 en 6.  
Bosa: 
In totaal is € 57.000 Bosa subsidie vooruit ontvangen. Definitieve toekenning vindt plaats na 
definitieve goedkeuring van de gedane investeringen. Van deze € 57.000 is er in 2021 € 26.000 
direct in mindering gebracht op de investeringsbedragen zodat deze netto (dus na subsidie) in de 
balans komen. Restant wordt in 2022 in mindering gebracht na definitieve toekenning. 

 

7. Verslag kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie 
Loy Ebbers en Karen Gerrits vormden in 2022 de kascommissie. Zij zijn op bezoek geweest bij 
Lotte Scholte van Mast. Zij hebben geen bijzonderheden aangetroffen. De administratie ziet er 
netjes uit. 
 
We bedanken Karen en Loy. De kascommissie bestaat voor het boekjaar 2022 jaar uit Karen 
Gerrits en Debby Woesthuis. 

 

8. Décharge van het bestuur 
De kascommissie verleent voor 2021 décharge aan het bestuur. 

 

9. Vaststelling begroting 2021 
We stellen een contributieverhoging voor. Ingangsdatum van de structurele verhoging is 01-01-
2023. De verhoging is van €11,04 naar €12,50 per maand. Er wordt voorgesteld om de verhoging 
voor dit jaar te verrekenen door middel van een eenmalige correctie. De leden stemmen voor de 
contributieverhoging.  
 
In de begroting is geen rekening meer gehouden met sluiting i.v.m. Covid. Mocht hier wel sprake 
van zijn dan gaan we ervan uit dat dit grotendeels zal worden gecompenseerd door de overheid. De 
contributie is behoudend gebaseerd op 365 leden (de situatie per 1-1-2022). De energiekosten zijn 
gebaseerd op het verbruik van 2021 + 20% tegen huidige hogere tarief (Gas). Door de 
zonnepanelen zijn we amper gevoelig voor stijging van de stroomprijs. De afschrijvingen zijn 
gebaseerd op de nieuwe situatie na investering (afschrijftermijn nieuwe investeringen ca 20 jaar). 
Voor ons vernieuwde park zijn meerjarige sponsorcontracten gesloten voor een bedrag van circa € 
25.000. Na het aftrekken van de onkosten blijft hier nog €16.800 van over. 
Het resultaat van 2022 komt door investering in het jubileumfeest, de vrijwilligersavond en nog 
investering in sponsorborden e.d. uit op €0,- Voor 2023 worden deze kosten niet verwacht.  
De liquiditeitspositie na investering is zoals verwacht goed. De toplaag van baan 4 en 5 zijn wellicht 
binnen 5 jaar aan vervanging toe.  
De meerjarenbegroting laat een goede ontwikkeling van de middelen zien. Minimaal behoud van 
ledenaantal en behoud van sponsorinkomsten zijn daarbij essentieel. Indicatie omvang toekomstige 
investeringen afhankelijk van ontwikkeling ledenaantal en bezetting banen. 

 

10.  Rondvraag 

− Het oude koffiezetapparaat kan niet meer gemaakt worden. Hier komt een nieuwe voor. 

− Ballen. Angelo vindt de huidige XLD ballen niet fijn spelen. We kunnen Erik Kleinluchtenbeld (hij 
doet de inkoop van de ballen) vragen om, net als een paar jaar geleden, weer een voorspel moment 
te organiseren om de diverse balen uit te proberen. 

− We hebben dit jaar geen vrijwilliger van het jaar. Er is op 14 mei een vrijwilligersfeest geweest 
waarvoor iedere vrijwilliger is uitgenodigd om hen te bedanken voor hun inzet. 

− De redactie van het Achterhoeknieuws maakte ons erop attent dat er regelmatig ruimte is in de 
krant om een gratis artikel te plaatsen. Misschien is er iemand die dit wil gaan coördineren. 
Misschien Gerrien hier een keer voor polsen. Toon van de Sandt en eventueel Jojanneke Hoks 
zouden hier een rol in kunnen spelen. 

− We zijn intussen niet meer alleen en tennisvereniging. Nu padel zijn intrede heeft gedaan wordt het 
tijd voor een nieuwe naam. Hier zou een pol voor uitgezet kunnen worden. 

− Heeft iemand ideeën voor de Raboclubsupport actie. We moeten deze op korte termijn aanleveren. 
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In september kunnen we weer stemmen. Er worden een aantal ideeën geopperd: een bordt langs 
het Bijenpad, vernieuwing oefenbaan, verlichting baan 6. Voor er verlichting op baan 6 komt moet 
deze eerst opnieuw een onderhoudsbeurt hebben. De baan is sompig. 

− I.v.m. het legionella protocol moeten alle kranen iedere 72 uur zijn doorgespoeld. Er wordt een 
oproep gedaan aan een ieder om zich hiervoor te melden zodat er een groep aangemaakt kan 
worden om dit te organiseren en we aan kunnen tonen dat er gespoeld is. 

 

11.  Sluiting 
Paul Jonker bedankt de aanwezigen voor hun inbreng tijdens de ALV en hij sluit om 20.44 uur de 
vergadering.  


